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Holendrecht wordt 

een woonservicewijk 

 
Twee redactieleden hebben de werkconferentie bezocht 

 
Holendrecht wordt als eerste wijk van Zuidoost als 
woonservicewijk ingericht: een levensloopbestendige wijk 

waar bewoners kunnen blijven wonen, ook als ze 

ondersteuning of zorg nodig hebben. Een woonservicewijk 

heeft voor alle bewoners wat te bieden, want in deze wijk is 

het voorzieningenniveau hoger dan in andere wijken.  

 

In de afgelopen maanden zijn via individuele gesprekken 
veel ideeën en initiatieven voor de toekomstige woon-

servicewijk Holendrecht geïnventariseerd. Tijdens een 

werkconferentie, op 24 juni in De Drecht, zijn de plannen 

kritisch bekeken, aangevuld en verder uitgewerkt. Deel-

nemers aan de conferentie kwamen uit alle denkbare 

maatschappelijke organisaties. Het is de bedoeling dat deze 

organisaties op het gebied van wonen, welzijn, zorg en 

openbare ruimte met elkaar gaan samenwerken.  

 

De Drecht zal een centrale rol gaan 

spelen in de toekomstige 

woonservicewijk. Daar komt een 

‘Dienstencentrum’ dat zich niet 

alleen op senioren zal richten, maar 
op de gehele bevolking van Holendrecht. Na de 

vernieuwing van Holendrecht zal dus de Holendrechtdreef 

verlaagd zijn, met aan de noordkant De Drecht, oud- en 

nieuwbouw. Aan de zuidkant zal bij Ochtenhof dan het 

nieuwe winkelcentrum gerealiseerd zijn, en aan de andere 

kant van het fietspad de basisscholen en het Activiteiten-

centrum. Dat zal dan Community Center gaan heten, we 

moeten wél met onze tijd meegaan! 

 

De conferentie draaide om vijf thema’s: 
1 De Drecht, het hart van de woonservicewijk. 

2 Niemand tussen wal en schip, cross-overs tussen zorg 

en welzijn. 

3 Omzien naar elkaar is hét cement van de samenleving. 

4 Welke woningbouw en woonmaatregelen dragen bij aan 

een succesvolle woonservicewijk? 

5 Toegankelijk en veilig: een openbare ruimte zonder 
obstakels. 

 

Vijf werkgroepen hebben over deze thema’s gesproken, 
en aanbevelingen en tips gegeven. Hieronder krijgt u een 

idee in welke richting de gedachten gingen. 

 

1. In de Drecht komt een gezondheidscentrum, een 

wijkrestaurant, een wijkziekenboeg, de fysiotherapie, de 
apotheek en een ouder-kind centrum. De werkgroep  

vindt dat er goed gelet moet worden op een scheiding 

tussen de twee functies van de nieuwe Drecht: de 

woonfunctie en de dienstenfunctie. De bewoners van de 

Drecht hebben geen behoefte aan gebruikers van het 

dienstencentrum in de privé gangen. 

2. Er moet een wijkgericht loket komen voor bewoners 

van Holendrecht, waar informatie en advies over alle 

zorg- en welzijnsdiensten te verkrijgen is. 

3. Werkgroep 3 pleit voor het oprichten van een wijk-

adoptiebureau, waar mensen met elkaar in contact 
komen. Bijvoorbeeld als iemand een maatje zoekt, of 

een dichtbij wonende oma voor een kind. 

4. Als er gebouwd wordt moet gezorgd worden voor 

gedifferentieerde bouw, en voorzieningen als liften. 

Bouwers moeten een goede visie op de wijk hebben. 

5. Ter verbetering van de sociale controle moeten er 

heldere zichtlijnen komen, en geen donkere of 

onoverzichtelijke plekken. Ook moet er veel aandacht 

zijn voor veilige oversteekplaatsen. 
 

Tenslotte moet er een goede afstemming zijn tussen 
het Dienstencentrum en het Activiteitencentrum, om 

gelijksoortig aanbod te vermijden. 

Gratis krant voor en door de bewoners van de w ijk  Holendrecht 

Bewonersoverleggen Holendrecht 2008  

in het Activiteitencentrum Holendrecht 

Tijd: 19:30 – 21:30 uur 
 

Eerstvolgend overleg    Daaropvolgend overleg 

maandag 22 september      maandag 24 november  
 

Iedereen is bij deze overleggen welkom en kan 

zaken aan de orde stellen. 
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Sportberichten 

 

Schaakclub Chaturanga 

 
Bert Meester, Chaturanga 

 

Schaken, inspannen en 
ontspannen tegelijk! 

“Hoera, de volwassenen 

zijn kampioen geworden 

van 4e klasse KNSB/SGA. 

Daardoor promoveren we 

nu dus naar de 3e klasse”. 
Zo begon ik vorig jaar 

mijn verhaal. Wel, gefeliciteerd! Dit jaar zijn we kampioen 

geworden van die 3e klasse en stomen we door naar de 2e 

klasse. Het gaat dus goed en dat hebben we gevierd met een 

etentje in Lunchroom Reigersbos. Dat doorstomen 

(promoveren) naar de 2e klasse betekent wel dat we nog 

meer moeten investeren in schaakkennis maar ook in meer 

“schaakmensen”.  

 

Graag verwelkomen wij dus nieuwe mensen, jong en 
oud, die kunnen schaken of bijscholing willen en mensen 

die schaken willen leren. Trouwens, mocht je denken dat 

schaken een saaie bezigheid is, niet dus, de vonken 

springen er soms van af. Nieuw is komend seizoen om niet 

alleen in wekelijks competitieverband te schaken maar ook 

in lossere verbanden, dit om die “verplichting” van elke 

week te doorbreken. 
 

Waar schaken de volwassenen? Wat let je om eens 

binnen te lopen op vrijdagavond vanaf  20.00 uur in 

trefcentrum VOG aan het Millingenhof 161, (vlak bij 

apotheek en dokterscentrum Holendrecht), tel.020-

6972208. Contributie € 80,- pp. per seizoen. Je bent dan lid 
van de KNSB/SGA en ontvangt het blad "Schaakmagazine" 

van de KNSB. (Contributie kan zonodig in gedeelten 

betaald worden). We hebben een interne competitie. We 

hebben les in schaken. We hebben een korte externe 

individuele competitie en eenmalige thema-avonden. We 

spelen mee in een externe competitie (zie aanhef) van de 

KNSB/SGA.  

Nadere informatie bij Bert Meester, tel. 020-6963216.  

 

Waar schaakt de jeugd? 
Jeugd (vanaf 6 jaar) schaakt in 

BUURTCENTRUM 

REIGERSBOS,   

Reigersbos 309, tel.(020)5696861, op dinsdagavond van 

19.00 tot 20.00 uur. Ze spelen een interne competitie en er 

wordt schaakles gegeven onder deskundige leiding. Ook 
schaakt de jeugd mee in een externe competitie van de 

KNSB/SGA. Contributie is € 55,- (kan in gedeelten betaald 

worden) per persoon per seizoen. Dan krijg je wel ook het 

KNSB-blad voor de jeugd in de bus. Inlichtingen 

jeugdschaak: Pjotr van Nie, tel. 020-6960762 

 

Wil je nog meer informatie, kijk dan op onze website 
www.Chaturanga.nl 

Badmintonvereniging Gaasperdam 

 
Corrie van Kampen, BV Gaasperdam 
 

Eerste Marga de Breij Recreantentoernooi een feit! 
In Gaasperdam wordt er al vanaf 1980 badminton gespeeld. 

Eerst onder de naam Omni Sport Vereniging in 

Holendrecht, daarna vanaf 1988 in Sporthal Gaasperdam in 

Reigersbos. Op 11 februari 1993 werd BV Gaasperdam 

opgericht. Eerst uitsluitend met een recreantenafdeling 

maar later kwam er ook een competitieafdeling bij. 

 

Na het 12e Invitatie-toernooi voor senioren en het 11de 
Jeugdtoernooi afgelopen voorjaar krijgen we nu ook ons 

“eigen” recreanten-toernooi op zondag 12 oktober a.s. Het 

1ste “Marga de Breij” Recreantentoernooi wordt na jaren 

een feit. Opgedragen aan Marga de Breij die aan de wieg 

stond van zowel de oprichting van de Badminton 

Vereniging Gaasperdam als de Sporthal Gaasperdam waar 

zij tot aan haar overlijden op 13 augustus 2006 deel 
uitmaakte van het bestuur. Doel van het toernooi is, naast 

een gezellige en sportieve dag, een bijdrage te leveren aan 

een goed doel. Het recreanten-toernooi zal een substantiële 

financiële bijdrage leveren aan KWF Kankerbestrijding. 

Voor ditzelfde goede doel 

hebben we tijdens het 

toernooi ook een rommel-

markt georganiseerd. 

 

Er wordt alleen gespeeld in de spelvorm dubbels, de 
koppels bestaan uit 2 mannen, 2 vrouwen of 1 man en 1 

vrouw. Het toernooi zal worden gespeeld op tijd volgens 

een meervoudig poulesysteem. Koppels die zich 

aanmelden, zullen op speelsterkte in 3 groepen worden 

ingedeeld. Op basis van de resultaten (inclusief 'promotie' 

en 'degradatie') worden nieuwe poules op sterkte gevormd, 
waarna uiteindelijk finales worden gespeeld. Het 

inschrijfformulier is te vinden op onze website.  

 

Op dit moment zijn wij ook hard bezig met het benaderen 

van sponsors. Bij sponsoring is er gelegenheid om op de 

website van BV Gaasperdam reclame te maken voor uw 
bedrijf. Kandidaat sponsors kunnen zich wenden tot: 

De toernooicommissie, Ferry Anholt, Tel:020-6090361 of 

Hans van Os, Tel:020-6912154. Email: 

recreanten@bvgaasperdam.nl 

Voor verdere informatie 

zie onze website. 

 

Naast een 
recreantenafdeling voor 

senioren beschikt BV 

Gaasperdam over een 

competitieafdeling voor 

zowel jeugd- als senioren. 

BV Gaasperdam heeft als thuishaven Sporthal Gaasperdam, 

Ravenswaaipad 5, Amsterdam (metrohalte Reigersbos). Er 

kan kosteloos 2 keer worden meegespeeld. Voor meer 

informatie kunt u terecht bij Corrie van Kampen,  
e-mailadres: info@bvgaasperdam.nl   telefoon nummer: 

020-6974843 of zie onze website: www.bvgaasperdam.nl  
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Van de redactie 
 

Dit blad wordt gesubsidieerd door het stadsdeel. Zij doet dit uit de pot bewonersbudgetten. De geldstroom naar ons blad 
wordt ieder jaar wat kleiner. De subsidie voor dit jaar was evenveel als vorig jaar, toen we eigenlijk te kort kwamen. Het 

stadsdeel wees ons er op dat er verschillende andere instanties zijn die ook subsidie verlenen voor bewonersactiviteiten. Maar 

dat viel bitter tegen. Er worden zoveel mitsen en maren aan subsidie verbonden dat we er al gauw buiten vallen. Zo bleven er 

nog maar weinig mogelijkheden over om de begroting rond te krijgen. Een van die mogelijkheden is, het blad open te stellen 

voor adverteerders, maar dan word je een soort Echo of Stadsblad. Ook is de doelgroep, de middenstand van Holendrecht, daar 

te klein voor. Waar we wel veel van hebben in Holendrecht zijn woningen en de meeste daarvan worden beheerd door 
Woningcorporaties. Voorzichtig hebben we eens geïnformeerd bij enkele corporaties en men reageerde positief. De “Woning-

stichting Eigen Haard” heeft ons geholpen met een bedrag, waarmee ons bestaan voor dit jaar veilig is gesteld. We zijn ze daar 

innig dankbaar voor. Ook bij de corporaties Stadgenoot en Rochdale hebben we een verzoek voor financiële ondersteuning 

ingediend. Zijn deze bijdragen structureel? We weten het niet. Maar worden onze verzoeken gehonoreerd, evenals de nieuwe 

aanvraag bij het stadsdeel, dan kunnen we de Holendrechter ook in 2009 weer maken. Kent u meer potentiële subsidiegevers 

dan horen wij dat graag van u. Het gaat tenslotte ook om uw blad.  
 

Heeft u ook de brief AMSTERDAM RENOVEERT DE METRO ontvangen? De eerste reactie was, daar gaan we weer. 

Weer gaat alles overhoop. Weer noodmaatregelen om perrons en treinen bereikbaar te maken, weer overal opbrekingen en dit 

nadat we jaren in de rommel zaten door de spoorverbreding die nog maar net achter de rug is. Het zag er allemaal zo netjes uit. 
Keurig betegelde onderdoorgangen die fris waren geschilderd en goed verlicht. Nauwelijks was het klaar of het Holendrecht-

station werd weer opgebroken voor de omschakeling naar NS station, en nu dit. Jammer! De vraag is: had dit niet voorkomen 

kunnen worden door een betere coördinatie. Uiteindelijk zullen we een mooi station krijgen, daar zijn we van overtuigd. Maar 

hadden deze werkzaamheden niet tegelijk kunnen gebeuren. Of gaat het alleen maar om werk en niet om de passagiers en 

omwonenden van de stations?  
 

Laten we er maar het beste van hopen, met z’n allen zullen we er toch een mooi Holendrecht van maken. 
 

 

 

Bericht van MaDi           Denise Kempenaar, MaDi 

 
 

Volleybal 
 

Wietske Arts 

 

Volleybalvereniging 

Arena traint iedere 

maandag- en donderdagavond. Sporthal Gaasperdam, tegen 

over SG Reigersbos, is de speelhal. 
 

Toernooien zijn er voor buurt-, werk- en vriendenteams. 

Elke maand zaterdagavond-toernooi.  
 

Buitenvolleybal is er in de zomervakantie op elke 

maandagavond. Gratis vanaf 19.30 uur op het strand van 

Gein bij Ballorig, groot rood gebouw. 

 

 

 

Recreanten spelen op maandag- en donderdagavond. 

Sporthal Gaasperdam. Jeugd, vanaf 12 jaar speelt en traint 

op de donderdag, vanaf 18.00 uur. 
 

Competitie wordt er gespeeld door de jeugd op zaterdag. 

Competitie Dames spelen 4e en 5e klasse. Heren spelen 3e, 

4e en 6e klasse. 
 

Goedkoop volleybal trainen. Jeugd tot 15 jaar €15,00 per 3 

maanden. €17,50 Jeugd 16-17 jaar. Leden vanaf 18 jaar 

€25,00 per kwartaal. 
 

Informatie websites. www.volleybalarena.nl 

www.sporthalgaasperdam.nl 

Telefonisch 020 696 15 46. Tot ziens bij Arena.

Nooit te oud om te leren 

Medio september 2008 start Stichting MaDi in Woonzorgcentrum De Drecht, Niftrikhof 1, 

met de cursus administreren en budgetteren 

De cursus is bestemd voor alle senioren vanaf 65 jaar in Amsterdam Zuidoost. 

Tijdens de cursus leert u samen met andere senioren om uw post door te nemen en te sorteren op 

belangrijkheid.Ook leert u hoe een huishoudboekje samen te stellen en krijgt u informatie over diverse 

regelingen en voorzieningen. 

De cursus bestaat uit 6 gezellige en leerzame bijeenkomsten van 2 uren. 

Aan het eind van de cursus krijgt elke deelnemer een certificaat. 

Indien u zich wilt opgeven voor de cursus, dan kan dat op werkdagen van 09:00-17:00 op 

telefoonnummer 020-314 1618  of  020-314 1682 

KOSTEN = GRATIS 

http://www.volleybalarena.nl/
http://www.volleybalarena.nl/
http://www.sporthalgaasperdam.nl/
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In de schijnwerper 

 

Een inwoonster van Holendrecht heeft een sprookjesboek 
geschreven. Wij zetten haar graag in de schijnwerpers, en we laten 
haar hieronder zelf aan het woord.  
 

Nieuw vrolijk en 

mooi! Het fantastische 

boek Lãcita~Chirsãla 

is geschreven en 
geïllustreerd door de 

auteur D.T.F.Dreamer. 

Dit deed zij gewoon 

achter haar PC'tje in 

Holendrecht. 
 

Het boek 

Lãcita~Chirsãla 

bevat een uniek 

fantasyverhaal. Het 

was genomineerd 
voor De Nieuwe 

Schrijverprijs 

2007/2008. Voor deze 

nominatie moet 'n 

boek onder literatuur vallen. Lãcita~Chirsãla voldeed aan 

alle eisen. Volgens de jury ben je zelfs helemaal gelukkig 

na het lezen van dit mooie Elfenverslag. Lãcita~Chirsãla 

bevat enorm veel humor, is gekruid met wat wijsheid en 

gezouten met 'n enkele traan.  

 

Iemand vertelde dat haar 14 jarige tiener dochter tijdens 
het lezen over de grond rolde van het lachen. Een andere 

mevrouw kon het bij 2 ontroerende hoofdstukken niet 

droog houden. Het is werkelijk een boek dat je raakt. Het 

gaat onder andere over vrijheid, vrede, vriendschap, dieren, 

de natuur en een piepklein sprookjesachtig asielzoekertje, 
dat moeite heeft met onze taal. Daardoor maakt hij leuke, 

vertederende opmerkingen en ontstaan er soms grappige of 

ontroerende situaties. Natuurlijk zijn er nog heel wat andere 

bijzondere karakters in Lãcita~Chirsãla. Zo komt er een 

tiener in voor die ondanks dat hij illegaal in ons land 

verblijft, iets geweldigs helpt opbouwen. Doch, de lezer zal 

in dit boek nog veel meer wonderlijke personen tegen 

komen. Meer verklap ik er niet over, dat mag iedereen zelf 

ontdekken.  

 
Lãcita~Chirsãla is als fantasy familieroman geschikt 

voor kinderen vanaf 12 jaar en iedereen daarboven. 

Natuurlijk kan het voorgelezen worden aan kinderen onder 

de 12, onlangs hoorde ik dat ook 8 en 9 jarigen ervan 

smullen. Dit mooie Elfen Fantasy verslag, is online te koop 
bij bol.com, Bruna, Scholte, Selexys, Van Stockum en Ako. 

Men kan Lãcita~Chirsãla ook bij boekwinkel Polki in 

Reigersbos bestellen.  

 

Wie meer info wil kan op Hyves kijken onder: Dancey 
The Fairytale Dreamer. De auteur koos deze naam bewust, 

ze wil namelijk dat haar boek ook in het Engels verschijnt. 

Dancey zou het leuk vinden als iedereen die kijkt ook lid 

wordt van haar Hyves.  

Nieuws van t Brinkie 
 

Tekst en foto’s komen van kinderboerderij ‘t Brinkie 
 

Grote rommelmarkt  

Op zondag 28 september vindt tussen 12.00 en 15.00 weer 

een grote rommelmarkt plaats op 't Brinkie. Op het voor-

plein staan zo'n veertig marktkramen vol met door Gaasper-

dammers ingebrachte spullen. In de grote koeienstal staan 

stellingen vol met boeken. In de educatieve ruimte de 

nodige computers. En vanuit het geitenhok worden de 

mooiste spullen via een heuse veiling bij opbod verkocht. 

Al die spullen, boeken, goede kleding, apparatuur enz. 

kunnen in de komende week dagelijks - behalve dinsdag - 

tussen 8.00 en 17.00 uur worden ingebracht.  
 

C&A winkel bijna dagelijks geopend  
Naast de twee jaarlijkse grote rommelmarkten en de 

minimarkten tussendoor wordt op maandag, woensdag, 

donderdag en vrijdag tussen 13.30 en 15.30 (goede!) 

tweedehands kleding en allerlei spulletjes verkocht vanuit 

de wagenschuur, die dan een kledingmagazijn is. Omdat 

Corrie en Ans hier de scepter zwaaien is de bijaam C&A 

winkel! Het afgelopen jaar brachten alle verkopen bij elkaar 

35.000 euro op. Bestemd voor de jaarlijkse exploitatie  
 

Viering Brinkie’s 24e verjaardag  

Op 8 juni j.l. hebben we weer Brinkie’s verjaardag gevierd. 

Het is schitterend als ouders en kinderen een heuse optocht 

in elkaar zetten, geschminkt worden, of zich verkleden als 
prinses. Daarna met toeters en bellen in optocht naar de 

ponyweide waar Paulo&Mayka optreden in een heus Circus 

Zanzara. Genoten hebben we weer met ons allen, dankzij de 

vele vrijwilligers, en financiële bijdragen uit de 

bewonersbudgetten van het Stadsdeel en de muntenactie! 

Voor foto’s verwijzen we naar Brinkie’s website: 

www.kinderboerderijbrinkie.nl  

 
Brinkie’s muntenactie  
Op 1 april 2001 is het begonnen, de inzameling van allerlei 

buitenlandse munten en biljetten. In de eerste Brinkie-

melkbussen bij bakker Jongejans in Reigersbos, C1000 in 

Gein, de bakker in Holendrecht kwamen de eerste munten. 

binnen. Van de opbrengst heeft ’t Brinkie gebouwen neer-

gezet of vernieuwd. Na de tsunami ging de helft van de 

opbrengst naar Sri Lanka voor een schooltje en twee speel-

tuintjes bij een weeshuis. Ook is het weeshuis Gurukulam 
herbouwd, inclusief een veestapel.  
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Sinds augustus 2007 is meer dan 15.000 euro gegaan naar 

www.stichtingbaland.nl voor UMANG, een begeleid-

wonen-project voor meervoudig gehandicapte kinderen, 

waar Brinkie’s aandeel vooral uit de realisering van een 

zorgboerderij zal bestaan. In augustus dit jaar is een nieuwe 

mijlpaal bereikt. Door twaalf kilo (!) pesetas in Barcelona 

te wisselen kwam Stanneke terug met maar liefst 750 euro, 

waardoor de muntenthermometer na 7,5 jaar de mijlpaal 

van 150.000 euro heeft bereikt. Dus, mocht u nog 

buitenlandse munten en/of biljetten over hebben, de 

Brinkie-bussen zijn er goed voor. Dit jaar hebben we er ons 
verjaardagsfeestje van kunnen vieren en een nieuwe 

bakfiets gekocht. En ook dit allemaal weer tot plezier van 

kind en dier! De muntenman van de ToonBank dankt u!  

 
Centraal Park precies 25 jaar. 

Toen ik in het voorjaar 1981 in Mijehof kwam wonen, was 

het gebied tussen de oneven nummers van de 3M’s en wat 

toen nog “door te trekken Gooiseweg“ heette een 

zandwoestijn, met veel onkruid, hier en daar struiken en 

stukken groen. Met mijn zoontje van twee heb ik daar toen 

heel wat rond gedwaald, niet wetend welke toekomst voor 

mij met dit gebied in het verschiet lag. In 1982 ging het 

gehele gebied op de schop, radicaal werd alles 

‘geamoveerd’, zeg maar vernield, ook de mooie wilde 

stukken die er toen al waren. De eerlijkheid gebiedt mij te 

zeggen, dat er uiteindelijk een mooi park voor terug kwam, 

met een grote heemtuin, schooltuinen, de Riethoek, spel- en 
sportvoorzieningen en aan de zuidkant zou een grote 

kinderboerderij verschijnen. Aan de zuidkant tegen de 

Meerkerkdreef aan verrees eind 1982 een groot gebouw. Ik 

kan me nog herinneren dat iemand mij vertelde dat daar een 

‘filiaal van Artis’ zou komen. Op de plattegrond bij de 

uitnodiging voor de opening van het park, in september 

1983, bleek het niet om een gebouw van Artis te gaan. Het 

was bestemd voor de Dienst Openbare Werken van de 

Gemeente Amsterdam, zeg maar wat nu de afdeling Beheer 

en Openbare Ruimte van het Stadsdeel is. Tegelijkertijd 

hoorden we dat er ten gevolge van de bezuinigingen van de 
toenmalige wethouder Heerma geen kinderboerderij zou 

gaan komen, hoewel de terreinen hiervoor wel waren 

aangelegd. Uit protest, tegen dit voornemen van de 

gemeente Amsterdam, zorgde bovengenoemde vader - 

tevens buurtwerker in de Bijlmer - in nauw overleg met 

Boer Floor van Gliphoeve dat er op die dag in september 

schapen kwamen te lopen op de graasweide ten oosten van 

Mijndenhof. En de toekomstige Brinkie-boer zelf was die 

dag present met een ponykar, getrokken door een heuse 

pony en jawel, met een zestal kinderen erop, drie meisjes: 

Rian, Annemiek en Lotje en drie jongens: Menno, Gijs en 

Koen. Er zijn (ergens, maar waar?) nog foto’s van. 

Overduidelijk was toen al in september 1983 dat we 

helemaal niet meer op de gemeente zouden kunnen 
rekenen, en vanaf dat moment is het gaan broeien, dat we 

het dus zelf zouden moeten gaan doen. 
 

Toekomst van ’t Brinkie 

Die hangt weer van ons zelf af. Inmiddels is het precies 25 

jaar later. Het ‘gebroei’ op die Openingsdag in september 

1983 is niet voor niets geweest. Heeft precies een half jaar 
later – op 23 maart – geresulteerd in een bewonersinitiatief 

om dus maar zelf te gaan beginnen. Letterlijk door gewoon 

te beginnen, door te gaan DOEN. Door hetzelfde dammetje 

bij de graasweide dat in september 1983 was afgezet voor 

de ‘dagschapen’ nu af te zetten met een groot ijzeren hek en 

vervolgens er met oude houten deuren uit de flat Gliphoeve 

dierenverblijven neer te zetten. Als je nu de foto’s uit die 

tijd ziet (op ’t Brinkie in de educatieruimte!) en je ziet wat 

wij Gaasperdammers er in 25 jaar van gemaakt hebben, dan 

houd je het toch niet voor mogelijk dat…..  Ja..precies, en 

toch is het zo: dat van die plannen van het Stadsdeel, dat 

van die woningen op diezelfde plek, kijk maar op die 
tekeningen, en kijk maar op die plattegronden van zuidoost. 

Die zijn nu zelfs door de Dienst Onderzoek en Statistiek 

(O&S) van de gemeente Amsterdam gebruikt voor een 

enquête onder een panel van zo’n driehonderd internetters. 

Alsof het allemaal maar legitiem is om zomaar de andere 

helft van het Centraal Park erbij te ‘pikken’ tegen alle 

gemaakte afspraken in (Structuurvisie 2020 van eind 2005).  

 
Maar ook nu nog is er hoop 
In de laatste maanden van dit jaar 2008, vijf en twintig jaar 

precies na de officiële opening van het Centraal Park, wordt 

er volop gesproken over de vijfduizend woningen die in 

Gaasperdam gebouwd zouden moeten worden. Uiteindelijk 

zullen de door ons gekozen raadsleden daarover beslissen. 

Degenen die de Structuurvisie 2020 goed lezen, zullen na 

lezing overtuigd zijn dat er inderdaad alleen maar afspraken 
zijn gemaakt over de oostzone van dit Park (het gebied rond 

de Gooiseweg waarvan de Stadsdeelraad van periode 1987-

1991 besloot deze NIET door te trekken), terwijl ’t Brinkie, 

echt waar, aan de westkant ligt ! En natuurlijk kan de 

coalitie een nieuw besluit nemen en alsnog zeggen dat ‘ze’ 

toch het HELE Park als woningbouwlocatie willen hebben. 

Dat heb je nu eenmaal als je in de meerderheid bent. Maar 

of ze dat uiteindelijk gaat doen, als ze nog eens zien en 

horen wat er na dat ‘gebroei’ van 25 jaar geleden gebeurd 

is, dat betwijfel ik ten zeerste! Daarom deze 

 

Oproep 

Bewoners, kom op met uw verhalen, tekeningen, foto,s, 

gedichten, liederen enz. enz., waarin tot uiting komt dat ’t 

Brinkie echt ONS Brinkie geworden is, dat daarom dan ook 

op DEZE plek moet blijven. Brinkie-Boer-Borst vraagt u,  

alles te mailen naar kiboe1@xs4all.nl    

muntjes, muntjes, muntjes 
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Koop je eigen stek in 

Holendrecht 
 
Sandra Reetra,  Woningbouwvereniging Eigen Haard 

 

Het kopen van een eigen woning heeft verschillende 
voordelen. Naast het gevoel van het hebben van een eigen 

woning, zijn er ook andere voordelen. Als het huis uw 

eigendom is, komen waardestijgingen in de toekomst ten 

gunste van uzelf. Is een woning uw eigendom dan kunt u 

verbouwen naar eigen wens en de financiering daarvan kan 

opgenomen worden in uw hypotheek. 

 

Eigen Haard, gewoon goed in wonen. Eigen Haard is een 
van de grootste woningcorporaties van het land. In 

Amsterdam en omstreken verhuren en beheren we ruim 

45.000 woningen, garages en bedrijfsruimten. Wij werken 

volop aan vitale wijken om de leefomgeving van onze 

huurders te verbeteren. Het verhuren van woningen in de 
sociale sector is niet meer de enige activiteit. De vrije 

huursector is erbij gekomen. Eigen Haard beheert daarnaast 

huurwoningen van andere corporaties en ontwikkelt en 

bouwt nieuwbouwwoningen, die weer verhuurd of verkocht 

worden. Sinds een aantal jaar verkoopt Eigen Haard  

- zoals dat nu binnen Senso gebeurt - bestaande woningen. 

 

Aan het Ommerenhof, Ophemerthof en Opijnenhof 
hebben wij diverse appartementen te koop. Deze variëren 

van 2 tot 4 kamers en zijn beschikbaar vanaf 59 m². Alle 

appartementen hebben een balkon of tuin.  

Een woning kopen in Senso betekent voor u: 

* Een ruime keuze aan 

woningtypen tegen prijzen 

vanaf  € 130.000,-- k.k. 

* Ruime parkeermogelijkheid. 

* Goede bereikbaarheid zowel met het openbaar vervoer als 
eigen auto.  

* Dat Eigen Haard betrokken blijft bij Senso. We verzorgen 

het meerjaren onderhoud en blijven 51% eigenaar van de 

woningen binnen Senso. Het voordeel hiervan is dat het 

complex goed onderhouden wordt.  

* Een woning standaard voorzien van een nieuwe HR-

verwarmingsinstallatie. 

 

Wilt u meer informatie? Neem dan gerust contact met ons 
op. Eigen Haard, afd. Verkoop 020-6801801. 

De verkopend makelaar voor Senso is: Van Overbeek 

Makelaars 020-5209580 

 

 

Nieuws uit de buurt 

 

De eerste activiteit betreft het pilot opfleurproject 
Holendrecht West. Om bewoners meer te betrekken bij de 

eigen woon- en leefomgeving hebben zij gezamenlijk 

plantenbakken gevuld en opgehangen op de balkons. Er is 

een beroep gedaan op de subsidiepot bewonersbudgetten. 

De initiatiefnemer was de werkgroep Groen onder leiding 

van bewoonster mevrouw Ylia Zuniga. 

Persbericht van de Laagbouw 

 
De laatste maanden is er commotie ontstaan in 
Holendrecht-Oost i.v.m de plannen van het Stadsdeel Zuid-

oost voor nieuwbouw. In de Structuurnota uit 2005 werd dit 

omschreven. Aanvankelijk was de optie alleen voor de 

oostzijde van het Centraal park. Op die locatie bevinden 

zich het Afvalpunt en diverse gemeentelijke diensten. 

 

Groot was de schrik door de notitie "Verkenning aanvul-

lende woningbouwlocaties" van 27 februari j.l., waarin ook 

de westzijde van het centraal park werd genoemd. In dit 

gedeelte liggen kinderboerderij  
't Brinkie, de volkstuintjes, de 

schooltuinen, een sport- en spel-

accommodatie (Adidasplein), de 

heemtuin en het natuurgebied De 

Riethoek (beheer: de Ruige Hof). 

 

Het eerst trok 't Brinkie aan de bel. Zij verzamelden 7000 
handtekeningen en woonden op 8 mei j.l.met zo'n 30 

sympathisanten een commissievergadering Ruimtelijke 

Ordening, Verkeer en Beheer bij. In het Stadsblad, de Echo 

en het Parool  verschenen artikelen. Buurtvereniging De 

Laagbouw zond op 4 mei j.l. een brandbrief aan de 
stadsdeelraad, waarin zij het belang van de huidige locatie 

van 't Brinkie benadrukt. 't Brinkie is niet zomaar een 

kinderboerderij. In ruim 25 jaar is het dankzij de 

medewerkers en een groot aantal vrijwilligers uitgegroeid 

tot een volwaardig educatiecentrum. Een meerwaarde, waar 

diverse scholen dankbaar gebruik van maken. De 

kinderboerderij is centraal gelegen voor alle omringende 

wijken. Verplaatsing levert veel problemen op. Het 
landelijk karakter bijv. van en rond de kinderboerderij moet 

op een nieuwe locatie weer opnieuw ontwikkeld worden. 

Dit is 25 jaar verloren tijd en moeite. Het Afvalpunt en de  

gemeentelijke diensten kunnen veel gemakkelijker ver-

plaatst worden. Woningbouw daar zou veel logischer zijn. 

 

Wat gaat er gebeuren met de bovengenoemde overige 
voorzieningen, die net zo'n grote meerwaarde hebben? 

De Riethoek bestaat ook al meer dan 20 jaar en heeft een 

zeer unieke flora en fauna. Het zomaar verplaatsen van dit 

gebied is echt totaal onmogelijk. De vereniging vraagt om 

meer op de hoogte gehouden te worden over mogelijke 
bouwlocaties in het westelijk deel van het park en van 

plannen die Holendrecht-Oost rechtstreeks aangaan. 

 

Het bestuur van De Laagbouw, www.delaagbouw.nl 
 

 

 
Met dank aan Maazo, Richard Knel 

 
De tweede activiteit is het zomerterras Holendrecht West. 
Op vier opeenvolgende zaterdagen bezocht MAAZO de 

verschillende hoven. Op 9 augustus zijn wij gestart met 

Maarsenhof en Maasdrielhof. Vijfenzestig bewoners 

hebben het terras bezocht. MAAZO wil hiermee een 

gelegenheid bieden waardoor bewoners elkaar leren kennen 

en met elkaar in gesprek kunnen gaan.  
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Overdenkingen 

van Holdie  
 

Hoi Lieve Mensen, 
 

Wat is het warm geweest in ons landje! En wat een regen 
is er daarna gevallen! Ik hoop dat iedereen zijn vakantie op 

het juiste moment heeft gehad, of buiten het land was, lek-

ker in het zonnetje. Zelf ga ik nooit op vakantie, want dat 

moet ik allemaal te voetjes doen en dat is veel te gevaarlijk. 

 

Hier was het wel enorm benauwdig hoor, de vogeltjes 

vielen er bijna van uit de lucht en dan had ik mond op 

snaveltje beademing moeten geven. Maar ook heel veel 

mensen zag ik lopen puffen en zweten. Gelukkig is er waar 

ik mijn holletje heb toevallig nog veel groen en daar is het 

altijd koeler dan waar ze al het groen al hebben 
weggehaald. Als ik daar loop denk ik dat ik in de Sahaarara 

ben, ik heb daar weleens van gelezen op die PC waar ik nu 

zit, op iets wat ‘Wikipedia’ heet. In ieder geval kan het 

volgens mij niet gezond zijn. 

 

Op een dag, het regende heel erg hard, liep ik net met een 
poes te praten over dat we van die natte voetjes kregen in 

het gras en zo. Toen zei ik dat de mensen veel van het 

groen weghalen en de grond ophogen. Dat doen ze, vertelde 

ik, omdat het dan niet zo nat wordt en misschien denken ze 

ook dat ze dan niet meer zo diep hoeven te bukken als ze 

wat laten vallen. Nou, dat wilde die poes ook wel zien. We 

zijn door het poortje gelopen en kwamen toen op de 

verhoogde straat. Ik was heel blij dat de poes bij me was, 

want ik kon nog net zijn staart pakken toen ik in een plas 

stapte en tot aan mijn voelsprietje wegzakte. Ik begreep er 
niks van: de mensen hebben alles opgehoogd en het meeste 

groen weggehaald, maar nu staan er juist heel ontzettend 

 

 
 

Meer nieuws uit de buurt  

 

Ook in Holendrecht Oost waren activiteiten. Zaterdag 30 
augustus was er voor de derde keer ‘Buurten met de buren’, 

op het buurtveld tussen Maldenhof en Mijehof. Een 

gelegenheid voor bewoners om elkaar te ontmoeten. 

 

En zaterdag 6 september heeft het Platform Gaasperdam 
Groen, een werkgroep van het Wijkoverleg Gaasperdam  

grote plassen! “Zouden ze dan toch niet zo slim zijn als je 

dacht?” vroeg de poes mij, terwijl ik al het water uit mijn 

oortjes probeerde te krijgen. We wandelden snel terug naar 

de tuinkant waar nog wel veel groen is en het eigenlijk veel 

minder nat was. “Ja, maar,… hoe kan dat nou…?” zei ik. 

“Mensen zijn zo integeligentig!” De poes moest er erg om 

lachen. Ze zwaaide nog een keer met haar staart en ging 

naar huis, mij in verwarring in het groen achter latend. 

 

Die nacht heb ik erg onrustig gedroomd in mijn holletje. 

Als de poes en ik zien dat wat de mensen doen niet goed is, 

dan moeten ze dat toch zelf ook zien. Waarom gaan ze er 

dan toch mee door? Ik moet daar nog heel lang en diep over 

denken en misschien is het wel goed als u dat ook allemaal 
doet, want ik heb tenslotte maar een heel klein hoofdje! 

 

 

Bewonerscommissie 

 
Namens de Bewonerscommissie Holendrecht Noord.  
Louk van der Horst, voorzitter Bewonerscommissie. 

 

Geheel onverwacht is eind mei Jaap Boek overleden. 
 

Wij hebben hem gekend als een betrokken lid van onze 
Bewonerscommissie die, ook nadat zijn vrouw in december 

vorig jaar overleden was, actief bleef om de belangen van 

onze wijk en zijn bewoners te behartigen. Wij hebben zijn 

inbreng steeds gewaardeerd en kunnen hem niet vergeten ! 

 

Na de fusie op 1 juli j.l. van onze woningbouw-vereniging 
AWV met “het Oosten” tot “Stadgenoot”, hebben wij te 

maken met een nieuwe vertegenwoordiger van deze 

woningbouwvereniging: de heer Juan Krijnen. Inmiddels 

hebben wij ons eerste gesprek met hem gevoerd.  

 

Wij hebben ons de afgelopen jaren met succes ingezet om 
een aantal belangrijke zaken aan de orde te stellen, om zo 

tot verbetering van het wonen in onze wijk te komen. Met 

name het succes dat bereikt is met overleg over de 

stookinstallaties en het schoonmaken van de trappenhuizen 

motiveert ons om door te gaan met ons werk. 

 

Contact is mogelijk via onze mailbox: 
holendrechtnoord@yahoo.com en het spreekuur elke eerste 

maandag van de maand op Nieuwlandhof 175. (tussen 

19.00 u en 20.00 u). Natuurlijk kunt u ook altijd een briefje 

achterlaten op Nieuwlandhof 175, wij nemen dan contact 

met u op. 
 

 

 

Met dank aan (de flyer van) De Laagbouw 
 

(WOG) een open dag georganiseerd in alle parken en 

recreatiegebieden van Gaasperdam. Veel organisaties die 
hun activiteiten in deze gebieden ontplooien hebben van 

alles georganiseerd, om het publiek met alle mogelijkheden 

te laten kennis maken. Ook is daar aandacht besteed aan de 

bouwplannen voor deze gebieden. Via de website 

www.gaasperdamgroen.nl blijft u op de hoogte. 

Plassen in Holendrecht 
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Brieven van lezers

Handige Telefoonnummers

 

Politiebureau Remmerdenplein 
Niet-spoedeisende zaken: 
 0900 - 8844 
Alarmnummer 112 
 
Informatie Stadsdeel 020 - 2525000 
 

Meldpunt Zorg en Overlast 
   020 - 2525555 

 

Meldpunt Openbare Ruimte  
en Milieupolitie  020 - 2525222 
 
Afvalpunt (gratis) 0800-6650566 

 

MAAZO, H.Kenswil 020 - 3140710 

 

Sociaal Raadslieden (MaDi) 
Inloopspreekuur 9.00 - 11.00 
behalve woensdag;  Kempering 100 
Tel.advies: 13-14 uur 020 - 3141618 

 

Ouderenconciërge 
maandag en donderdag van 9 – 12 uur 

Holendrechtplein 37 020 - 6974582 

 

Formulierenbrigade 
De Formulierenbrigade bekijkt samen met 
u waar u recht op heeft, en helpt bij het 
invullen van formulieren. Bel voor een 
afspraak:  020 – 3141030. 
Kunt u niet zelf komen, dan komt de 

formulierenbrigade bij u thuis. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Horeca overlast   020 – 4214567 
 

Defecte straatverlichting 
Dynamicon 020 – 5972626 
 

Storingen 
Water  0800 - 1525 
Kabel  0900 - 1580 

Gas en elektra  0800 - 9009 

Colofon 

 
Oplage  4750 

Verspreiding in geheel Holendrecht 

6
e
 Jaargang. Verschijnt vier keer per jaar 
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ingezonden stukken in te korten of (z)onder 
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Deze Holendrechter kwam tot stand met 

financiële steun van Stadsdeel Zuidoost en 

een bijdrage van Woningbouwvereniging 

Eigen Haard. 

Zomaar een dag op Montfoorthof. 
 
Volgens onze stadsdeel voorzitter Elvira Sweet in het Burgerjaarverslag, is Zuidoost in 
2007 uitgeroepen tot het schoonste stadsdeel. Dat is toch een mooi resultaat, al ben ik 
bang dat ze niet op Montfoorthof zijn geweest om te kijken hoe het daar gesteld is met 
het “schoonheid” van het hof. Als mens van middelbare leeftijd moet je met de tijd 
meegaan, dat houdt je jong volgens de deskundigen. Met verbazing zie ik dan ook hoe de 
ouders van tegenwoordig hun opvoedkundige kennis ten toon spreiden. Neem nu een 
willekeurige dag op Montfoorthof.  
Kinderen zijn creatief en alles wat op straat gezet wordt is materiaal om hutten te 
bouwen of lekker mee te gooien. Trommels maken is favoriet en er wordt dan ook flink 
aan de muzikale ontwikkeling gewerkt. De bewoners van het hof zijn of niet thuis of 
houden erg van muziek, want ik heb nog nooit iemand gezien die niet zo gecharmeerd is 
van de continue dreun van het slaan op de afvaltrommels. Ook zie ik regelmatig een 
creatie ontstaan van afval in de struiken op het hof, dat dan enkele weken blijft liggen 
voordat de stadsreiniging de pret komt bederven. 
 
Soms liggen er ook gevaarlijke dingen tussen waar kinderen zich aan kunnen bezeren. Nu 
is er op dit hof een verschillende manier van opvoeden te zien. Verreweg de grootste groep 
ouders laten de kinderen met rust, want creativiteit moet je stimuleren, en ach een enkel 
schrammetje of zoiets dergelijks daar wordt een kind alleen maar gehard van. Daarnaast 
zijn er ouders die gezellig met hun kinderen bij de zandbak gaan zitten, maar deze groep 
wordt steeds kleiner. De beste pedagogisch verantwoorde methode is die van opvoeding op 
afstandsbediening. Vanaf 2 hoog schreeuwt moeder de corrigerende adviezen naar 
kindlief, want die heeft toch iets gedaan waar moeder niet blij van wordt. Echt gevaarlijk 
wordt het wanneer moeder dreigt dat ze naar beneden zal komen. Maar daar raakt het 
kind niet van onder de indruk, want moeder komt toch niet naar beneden. Omdat 
kinderen zodra het even kan, op straat spelen en ook wel eens ruzie maken met hun 
broertjes, zusjes, vriendjes of vriendinnetjes, of kattenkwaad uithalen, is de pedagogisch 
verantwoorde moeder genoodzaakt om vaak en veel uit het raam te schreeuwen.  
 
Dat deze opvoedmethode goed werkt is te merken aan de kinderen; zodra zij hun ouders 
nodig hebben, schreeuwen zij hun longen uit hun lijf en komt moeder of vader naar het 
raam snellen om hun kinderen bij te staan. Dat ging toch in mijn tijd wel anders, als je op 
straat speelde en je wilde iets aan je ouders vragen, dan moest je naar boven lopen. Toen 
waren er natuurlijk ook wel mensen die dat niet deden, maar daar hadden wij vroeger een 
woord voor waar ik nu even niet op kan komen. In het burgerjaarverslag meldt men ook 
wat wij als bewoners zelf kunnen doen om de woonomgeving schoon te houden. Of de 
bewoners van Montfoorthof hierin geïnteresseerd zijn daar durf ik geen uitspraak over te 
doen, maar voorlopig zit de prijs voor het schoonste hof in Holendrecht er niet in, vrees ik! 
 
Luus               (Volledige naam en adres zijn bekend bij de redactie) 


